
Generalforsamling lørdag d. 12. marts 2016

Til selve generalforsamlingen var vi 11 
medlemmer – Mette kunne først komme til 
kaffen. Det er vist det laveste antal i 
Rideselskabets 10-årige historie. Vi blev hurtig 
enige om at tage det som tegn på, at de øvrige 25 
medlemmer i klubben har stor tillid til, at vi ville 
træffe nogle gode beslutninger. Det gjorde vi så. 

En af dem var at vælge Henriette som ny 
næstformand. Den tidligere bestyrelses 
gennemsnitsalder var 68 år – nu er den 50 år.

Som sædvanlig blev der sat datoer på en masse 
spændende arrangementer i årets løb, som vi kan 
glæde os til. Blandt de fremmødte var der i den 
ægte ARS-ånd en udbredt vilje til at påtage sig 
ansvaret for arrangementerne, så det tegner rigtig 
godt for 2016.

Dirigent Maibritt havde trods hæshed godt styr på
diskussionen, der som altid var livlig, når der er 
samling i Rideselskabet. Selvom Karsten var 
debutant til generalforsamlingen, påtog han sig 
flot jobbet som referent.

Efter generalforsamlingen blev der serveret 
dejligt smørrebrød efterfulgt af kaffe og kage. 
Tiden går jo hurtigt i godt selskab, så inden vi 
havde fået set os om, var der vist smuttet 4 timer.

Revyholdet blev tilbage for at øve – vi andre 
glæder os i den grad til at se resultatet af deres 
anstrengelser til jubilæumsfesten.
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